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Dobry den, ahoj ctyrkolkari. Dlouho snim o ctyrkolce, bohuzel finance sli doted na uplne jina mista, byt
auto atd atd. Omlouvam se za nejspis spatne zarazeni tematu, pred chvili jsem se registroval, jeste se
nedokazu zorientovat. Tedy k memu problemu. Poohlizim se po nejake ctyrkolce, ale bohuzel nemam
nikoho v mem pkoli kdo by se v tom vyznal tak se obracim sem, chtel bych neco pro zacatecniky, ale
taky aby to i jelo a by schopne silnicniho probozu.  Ctyrkolku bych chtel smerovat pouze na silnici, teren
me zatim moc nelaka.  Ovladat umim, mnohokrat jsem na ni sedel u dnes uz bohuzel zesnuleho
kamarada, takze se nemusite bat toho mi poradit neco co uz lita.  Ale jak rikam, nevyznam se v tom a
absolutne do toho nevidim. Co se tyce tech financi tak neco pro normalniho cloveka, rozhodne nehodlam
hned zezacatku koupit bombu za 300k jestli mi rozumite. Predem dekuji za jakekoliv rady a informace
na co davat majzla pri shaneni, a za vas straveny cas. 
leos2 28.05.2018 21:11:20

Musíš napsat kolik jsi ochoten investovat . Jestli sportku pracanta . Pro dva .Jinak se
nehneme z místa.
Wulfisto 29.05.2018 04:45:51

Ahoj, chtel bych neco do 70k max, radeji min, vim ze pokud chces kvalitu tak to je
drazsi, sportovni, jen na silnici, pro dva nejidealneji. Nechci nic hodobozo, prvni auto
taky nikdo nemel uzasne, takze tak. Proste neco diky cemu se s timto odvetvim
seznamim a pak pokracoval
1Pegas 29.05.2018 08:31:17

Na silnici, aby dva měli pohodlí, do 70K? Taky jsem měl podobné nároky - většinou
budu jezdit po silnici a polních cestách a do terénu se moc pouštět nebudu. Výsledek?
Na silnici CA Spyder, mimo cestu dlouhá 4kolka. Jenom ten tvůj finanční limit jsem
"malinko" překročil ;-)
leos2 29.05.2018 12:41:06

Sportovní ideální místo pro dva jen na silnici do70.000 tak to fakt nevím..
Wulfisto 29.05.2018 14:36:11

Dobre, reknu to jinak. Nemam v tom absolutni prehled, tak se zeptam jinak. Jaka je
realna castka za kolku ktera muze na silnici a je pro dva?
Wulfisto 29.05.2018 15:02:16

Co napriklad access motors tomahawk 450? To uz by mohlo i jet trosku, spz je mozna,
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ale je dvoumistna?
waik 29.05.2018 15:10:14

Jasně že je dvoumístná ,poslal jsem ti odkaz na SZ
1Pegas 29.05.2018 18:41:37

Většina 4kolek s oficiálními doklady je homologovaná pro 2 osoby. Kolik místa tam
zůstává pro spolujezdce je už jiná otázka.
filipek 29.05.2018 21:56:07

:-D pro dva možna činany :Dne pořadne chlapy.. realně to není moc pohodlne pro dva
na delší trasu.ale ja co měl lydu203,,činu..natom.to bylo šilene pukud to srovnam ted s
accesem 450..
Bubak008 04.06.2018 14:24:22

1Pegas>  ,,Jenom ten tvůj finanční limit jsem "malinko" překročil""  Tahle věta opravdu
sekla (y) (y) (y)
Wulfisto 04.06.2018 15:48:46

Nakonec jsem dospěl k závěru že si to projdu prostě od píky. pořídim jinling, kde si
zárověn budu moct prolízt celou čtyřkolku a seznámit se s tim
Plha 04.06.2018 16:29:36

Wulfisto> No, tak to teda hodně štěstí..... :o
1Pegas 04.06.2018 18:26:33

Bubak008> začínal jsem před 11 lety s 250 Bladem a nikdy jsem si nemyslel, že do
toho jednou tolik investuju, ale postupně se to tak nějak vyvíjelo k rozdělení silnice -
terén.
Jarin4X4 04.06.2018 21:55:59

Wulfisto>Nakonec jsem dospěl k závěru že si to projdu prostě od píky. pořídim jinling,
kde si zárověn budu moct prolízt celou čtyřkolku a seznámit se s tim

 Tak to je konec,budeš se víc seznamovat a opravovat než jezdit,a narveš tam tolik že
by si koupil lepší :lol: :lol: :lol:
Wulfisto 05.06.2018 10:36:49

Jarin4X4>Wulfisto>Nakonec jsem dospěl k závěru že si to projdu prostě od píky.
pořídim jinling, kde si zárověn budu moct prolízt celou čtyřkolku a seznámit se s tim
Tak to je konec,budeš se víc seznamovat a opravovat než jezdit,a narveš tam tolik že
by si koupil lepší :lol: :lol: :lol:

 až nebude co dělat na bytě tak peníze zase budou, toho se nebojim přijem mam
dostatečnej, a je mi to fuk alespoň se nebudu nudit a budu mít nad čim se vztekat a
nadávat můžu pak akorát sobě co sem to pořídil za mr*ku :D :D
Sobol 05.06.2018 11:23:11

Wulfisto> Tak to jsi to poslední slovo trefil perfektně. Nic horšího opravdu neseženeš.
Wulfisto 05.06.2018 13:44:03
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Sobol>Wulfisto> Tak to jsi to poslední slovo trefil perfektně. Nic horšího opravdu
neseženeš.

  Jsem si toho vědom a díky všem za upozornění, ale nemůžu skočit na ten nejsilnější
stroj ( samozřejmě že bych to udělal mít tu možnost ) páč bych se pak o všechno s
čtyřkolkama spojené připravil a třeba tím že bych to uspěchal by mě to omrzelo.
Sobol 05.06.2018 17:02:42

Wulfisto> Nejde o sílu. Jde o to ze to jsou vyhozených peníze a něco co měli srotovat
hned za výrobní linkou. Nevspomenu si ze bych měl pod rukama něco horšího. Ať už
jako mechanik nebo řidič. A to jsem nezačínál ani dnes nemám nic top.
Bob9 05.06.2018 20:28:17

Wulfisto> nejde o obsah,sílu,výkon(i když pak už jo :lol: ),ale o peníze a čas.Jestli ti
není líto peněz,úsilí a času,kup nějákýho vylítanýho japonce,třeba i 4x2 a
opravuj,seznamuj,jezdi.Zní to podobně jako tvůj záměr,ale tohle bude mít SMYSL,a až
to půjde z baráku nebude to takovej provar a prodávat to nebudeš půl roku za cenu
železa.
Wulfisto 06.06.2018 11:06:01

Bob9>Wulfisto> nejde o obsah,sílu,výkon(i když pak už jo :lol: ),ale o peníze a
čas.Jestli ti není líto peněz,úsilí a času,kup nějákýho vylítanýho japonce,třeba i 4x2 a
opravuj,seznamuj,jezdi.Zní to podobně jako tvůj záměr,ale tohle bude mít SMYSL,a až
to půjde z baráku nebude to takovej provar a prodávat to nebudeš půl roku za cenu
železa.

  V tom případě co radíš? honda?
Wulfisto 06.06.2018 11:08:41

Protože veškerý příspěvky a komenty co se tu objevily byla zatim jenom ego výsměch
nebo blbej kec k ničemu, nevím jak se správně zeptat protože tomu nerozumím a
nevím co je do začátku dobrá volba abych ale zase za pořízení nespláchnul 100k, to
fakt nechci.
Levis29 06.06.2018 12:37:08

Pokud sportku a na silnici tak SMC RAM 520...nebudu se rozepisovat najdi si články
videa atd...cenově se vlezes ale počítej že budeš čekat na dobrý kus. Jestli je pro dva
záleží na proporcích ;-) to musíš vyzkoušet na místě. Já s přítelkyní sme byli úplně v
pohodě protože jsmedost hubení...bylo to asi jako na silniční moto. Stejně te to ale
nebude bavit a nakonec pojedeš sám :-)  Když tak uvažuju tak RAM pro tebe asi fakt
jediná volba - 100 procentni homologace, velikost na sportku ok, cena, spolehlivost
(acess 450 nebrat), rychlost :-)  PS: Jinling nekupuj, není co dodat
Sobol 06.06.2018 12:47:19

Wulfisto> Upřímně. Buď SMC Rám 500 a počítat s nějakou investici nebo super scootr.
Protože kolka na silnici je opruz kor ve dvou. ;-)
1Pegas 06.06.2018 13:12:54

...kolka na silnici je opruz kor ve dvou.   Stejný výsledek, jenom jsem to jinak napsal
už v příspěvku č.3
Levis29 06.06.2018 13:36:08
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Opruz to je ale chce kolku tak se bavme o kolce...ať si to koupí a zkusí sám... když
bude chtít skutra tak půjde na Motorkáře  Já jen říkám že ve dvou se projet na sportce
dalo, bavím se o malé vyjížďce ne 200km trip  Na dlouhém pracantovi se sveze ve dvou
každý, na sportce je to hodně individuální
Bob9 06.06.2018 15:54:34

Wulfisto> s tou silnicí ti neporadím,sám se asfaltu vyhýbám jak čert kříži,kolka na
silnici je podle mýho utopie,je to jen rovný přesun někam,zábava nula.Když chci na
silnici sednu na motorku.Ale protože to na silnicích vypadá jak vypadá a 4kola mě
prostě baví,byl jsem na motce za poslední rok a půl dvakrát :lol:  Pokud budeš vybírat
v krátkých pracantech,těch starých,jednoválvových,krátkých je
dost-Rincon,Ozark,Kingquad...A pokud ti není líto času a nějáký koruny do toho,a chceš
se hrabat a seznamovat,jak píšeš,tak to není uplně plácnutí do vody.
Janny4848 06.06.2018 23:30:52

Wulfisto>Protože veškerý příspěvky a komenty co se tu objevily byla zatim jenom ego
výsměch nebo blbej kec k ničemu, nevím jak se správně zeptat protože tomu
nerozumím a nevím co je do začátku dobrá volba abych ale zase za pořízení
nespláchnul 100k, to fakt nechci.

  Tak to jseš trochu vedle kamaráde, každý ti tu říká většinou své vlastní zkušenosti a
převážně mají pravdu. Také jsem to tu pročítal než jsem si pořídil svoji první, jedinou a
snad ne poslední kolku. Uvažoval jsem jestli mám dát dvacet, padesát nebo i víc,
nakonec jsem šel do "víc" a myslím, že jsem pořídil slušný stroj za slušnou cenu... Ale
protože rád zkoumám a vylepšuju, stejně jsem do ní už zase slušný obnos nasypal. A
to si všechno dělám sám, do servisu jdu maximálně pro radu a ND. Takže rada: nic
extra levnýho, nic extra drahýho, pro dva určitě dlouhou a osvědčenou značku, tak
jako tak do toho budeš dál strkat drobný. A třeba vydrž do podzima, bude jich k prodeji
víc a levnější... :-DD
lagi1993 09.06.2018 18:18:21

Wulfisto> Ahoj  Co se jinlingu týče, tak podle tvych kritérií splňuje jen cenu a to, že se
s kolkou seznamis dokonale. S timto maji ostatní pravdu. Pletou se ale v tom, ze aby si
z toho udelal relativne spolehlivý stroj, tak te to bude stát velke peníze. Ja jsem do
toho svého dal dohromady asi 4000 a bylo to o stoprocent jine svezení i ve dvou.
Levis29 10.06.2018 20:12:02

lagi1993> cenově je úplně jinde...psal max 70tis, může se dívat po necem lepším.
Nehanim Jinling taky sem měl cinu a fajn sem na ni pojezdil, ale pak sem zkusil kolku
od výrobce který to myslí trochu vážně a je to prostě JINDE. Proč doporučovat tyto
stroje laikovi který má rozpočet přes 50tis. ???
lagi1993 11.06.2018 23:53:08

Levis29> Ja mu ho nedoporučuji, jen sem ragoval na jeho prispevek o jlku. Za ty
penize sezene jiste spolehlivější stroj. Jak uz jsi zminoval treba smc ram 520.
Aircombat 07.09.2018 18:58:07

Taky jsem začátečník, nikdy jsem na tom neseděl, ale pořídili jsme malého číňana
dětem. Abych za nima neklusal pěšky, tak jsem pořídil ještě Tomahawk 400. Začínám
tomu přicházet na chuť, ale za mě, čryřkolka na silnici, to je něco, co opravdu většina
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lidí nechce. Ten Tomahawk bez problému uveze pro mě dostatečně svižně mě a
manželku a to bych se rozhodně neoznačil za drobného. Něco omrkni a co se ti líbí, to
kup. I ta čínská mrdka může být zábava, pokud jsi ten typ.
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